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MOVES#64   Luci Lux   »The Snake in the Jar«
Film Screening
11. März 2014, 19.30 Uhr

Sehr geehrte Damen und Herren, liebe Freunde,
Wir freuen uns, Luci Lux als Gast bei Image Movement begrüssen zu dürfen. 

Die Künstlerin Luci Lux ist vor allem durch ihre (redaktionellen) Fotografien bekannt 
geworden. Daneben arbeitet sie aber seit einigen Jahren an einem vierteiligen Filmprojekt, 
dessen erste Episode »The Snake in the Jar« ist.

Eben jene Schlange im Einmachglas ist die einzige Konstante, die die Ich-Erzählerin L. auf 
ihrem Roadtrip durch Nordamerika mit sich führt. Entlang von Erinnerungsschnipseln, 
Gesprächsfetzen, Ausschnitten aus Briefen und surrealen Begegnungen mit Taschen oder 
sprechenden Tieren wird mit einem europäischen Blick aus der Fremde auf oder in die 
eigene Vergangenheit eine Geschichte aufgeführt, die man zwischen Jonas Mekas' lyrischem 
Erzählen und einer noch zu drehenden, experimentellen HBO-Serie verorten könnte.

Die Regisseurin wird anwesend sein.

Der Eintritt ist frei. Bitte beachten Sie, unsere Veranstaltung beginnt um 19:30 Uhr.

Filmstills: Luci Lux, The Snake in the Jar, 2013 (courtesy the artist and joon film)
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MOVES#64   Luci Lux   »The Snake in the Jar«
Film screening
11. March 2014, 7.30pm

Dear Madam or Sir, dear Friends,
Image Movement is pleased to present an evening with Luci Lux. 

The artist Luci Lux is primarily known for her editorial photographs. However, for the last 
several years she has been working on a four part film-project, with »The Snake in the Jar« 
being the first episode of this series. 

An actual snake in a jar is the only constant, accompanying the narrator L. on her road trip 
through North America. Through snippets of memory, shreds of conversations, excerpts 
from letters and surreal encounters with bags or talking animals, a story is told – a European 
view from distant lands, circling back into its own past. Luci Lux uses a mode of storytelling 
one could locate between Jonas Mekas' lyrical narrations and an as of yet un-shot 
experimental HBO series.

The artist will be present.

Admission is free. And please note, the event starts at 7:30pm.

Film stills: Luci Lux, The Snake in the Jar, 2013 (courtesy the artist and joon film)
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